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verslag welzijns- en gezondheidsraad 02-02-2023 
Welzijns- en gezondheidsraad 
 

aanwezig:  ................. Robert Deckers (Welzijnsschakels), Smets Maria (Welzijnsschakels), Rita Stevens 

(Samana St. Elisabeth Zoersel), Yenco Boone (PVT De Landhuizen), Hilde Van Noten 

(Samana St. Antonius), Anita Luyckx (Rode Kruis); Michael Heyvaert (Gemeenteraadslid); 

Diane Weyten (Voorzitter Welzijns- en Gezondheidsraad), Celine Beirinckx (Secretaris 

welzijns- en gezondheidsraad), Els Schoepen (Seniorenraad); Vicky Van Camp (Voorzitter 

Eerstelijnszone Voorkempen); Katrien Schryvers (Schepen Sociale Zaken) 

verontschuldigd: .... Jeroen Huygen (Halmolen), Imke Aernouts (LLK Voorkempen, Katelijn Thienpont (BKO 

Ferm), Betul Ogut (dvo Ferm), Rita Laureyssens (gemeenteraadslid); Christina Van 

Dommelen (Arts Rode kruis); Elies Lefèvre (Logo Antwerpen), Sven Devisscher (WZC De 

Buurt), Walda Van Onckelen (Geïnteresseerde burger); Fons Christiaensen (Landelijke 

Gilde Zoersel; ACV); Janne Verstrepen (Gemeente en ocmw zoersel) 

verslag door: ........... Celine Beirinckx  

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG WELZIJNS- EN GEZONDHEIDSRAAD 

Het verslag van 13 oktober 2022 wordt goedgekeurd door de aanwezige leden. 

 

PUNT 2. VRAGEN AAN HET SCHEPENCOLLEGE 

Voorstel verlichting 

Vorig jaar werd de keuze gemaakt om de openbare verlichting vroeger te doven en in het weekend uit te breiden. 

Sommige lichten kunnen ook gedimd worden. Op bepaalde hoeken en belangrijke punten blijft straatverlichting 

wel branden. Er wordt aangehaald dat de beslissing om de verlichting gedeeltelijk te doven een begrijpelijk 

gegeven is. Echter wordt er wel de vraag gesteld om te kijken naar alternatieve zaken die aangeboden kunnen 

worden. In de Zandstraat blijken bijvoorbeeld heel wat reflectoren kapot te zijn, daarnaast bestaat er ook verf die 

zou oplichten op de baan en verlichte nagels. Is het mogelijk om na te gaan of alternatieve zaken mogelijk zijn 

op de rijbaan. Er wordt aangegeven dat het op sommige momenten echt gevaarlijk kan zijn.  

 

Daarnaast wordt aangegeven dat de verlichting op de parking van het administratief centrum ook minimaal is. 

Ook de lijnen van de parkings zijn hierdoor niet even duidelijk. Kan er nagegaan worden of deze lijnen opnieuw 

geschilderd kunnen worden?   

 

PUNT 3. ACTIVITEITEN VERENIGINGEN EN ORGANISATIES 

Vrijdag 3/02/2023 Seniorenraad – verkiezingen van het nieuwe bestuur. 

Maandag 6/02/2023 Bijeenkomst Samana Sint Antonius in zaal Harmonie 

Vrijdag 17/02/2023 Bijeenkomst Welzijnsschakels met toelichting vanuit politiezone in de Notelaar te Malle. 

Dinsdag 21/02/2023 Carnavalsfeest Samana Sint Elisabeth in de Sint Elisabethzaal te Zoersel 

Vrijdag 10/03/2023 Seniorenfuif in Vila Ria 

Zondag 12/03/2023 Cursus reanimeren en defibrilleren van het Rode Kruis vanaf 10uur – 13 uur in Buurthuis 

Ter Smisse | inschrijven via vorming.zoersel@rodekruis.be 

Woensdag 15 maart Bijeenkomst van de welzijnsschakels 

Vrijdag 17 maart welzijnsbeurs voor alle organisaties en verenigingen die zich inzetten  voor ouders, 

kinderen en jongeren georganiseerd vanuit 1Gezin1Plan, huis van het kind Voorkempen 

en GBO Voorkempen. 

mailto:vorming.zoersel@rodekruis.be
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PUNT 4. MEDEDELINGEN VANUIT HET SCHEPENCOLLEGE  

Vrijwilligersavond gemeente en ocmw Zoersel  

Op zaterdag 25 februari gaat voor de vrijwilligers een optreden door in de Kapel. U hebt hiervoor normaal een 

uitnodiging ontvangen.   

 

Vrijwilligersbeurs  

Op zaterdag 1 april tussen 10uur en 14uur organiseert gemeente en ocmw Zoersel een vrijwilligersbeurs.Het 

doel is om vrijwilligerswerk in de kijker te plaatsen: Onder het moto als vrijwilliger win je altijd. Het vrijwilligerspunt 

zal er een centrale plek krijgen met vacatures maar daarnaast zullen er ook verschillende thema ’s aanwezig zijn 

die vertegenwoordigd worden vanuit verschillende organisaties/verenigingen. De thema’s zijn: welzijn – veiligheid 

– verenigingen en milieu. Er zullen ook twee workshop georganiseerd worden namelijk draagkracht en grenzen 

stellen en rechten en plichten. Meer informatie volgt nog.  

 

Fruitmandjes  

In december werden er opnieuw een 1200 fruitmandjes uitgedeeld. Verschillende vrijwilligers kwamen een handje 

toesteken, daarnaast zijn er jammer genoeg ook heel wat vrijwilligers afgehaakt. Het is dus belangrijk om dit 

onderdeel te evalueren. 

 

Energie 

Een heel actueel thema waarbij begin januari Katrien een toelichting gaf rond het thema bij de welzijnsschakels 

en waarbij Heidi van de sociale dienst en Katrien ook morgen een toelichting zullen geven aan de seniorenraad. 

Voor aanvragen kan je altijd terecht bij de sociale dienst.  

 

Sociale kruidenier 

Verschillende activiteiten vonden plaats in de sociale kruidenier waaronder de sinterklaasactie, de kerstactie 

waarbij de oproep werd gedaan om feestproducten binnen te brengen, de kledingverkoop (deze wordt 2 keer per 

jaar georganiseerd), We bekijken hoe deze kledingverkoop eventueel uitgebreid kan worden in de namiddag voor 

iedereen.  

Momenteel zamelen we ook ongeopende verzorgings- en hygiëneproducten in. Deze kunnen nog 

binnengebracht worden aan het administratief centrum tot 3 maart of kunnen dinsdag 7 februari binnengebracht 

worden op de markt van Zoersel.  

 

Tot slot werd ook met door de mensen van graag gedaan een kerstfeest georganiseerd voor mensen in 

eenzaamheid of die het financieel moeilijk hebben. Wat opnieuw een groot succes was.   

 

Projecten kinderarmoede en armoede op school 

Collega Ester Verheyen volgt momenteel een cursus van VZW krijt. Hierdoor begeleid zij momenteel ook 1 

Zoerselse school in hun armoedebeleid op school. Er werd momenteel een schoolfoto gemaakt vanuit de 

verschillende bevragingen die gebeurde bij ouders en leerkrachten. Op basis van deze foto wordt er samen met 

een werkgroep een actieplan opgemaakt.  

 

Advies rond AED beleid 

We volgden lang het standpunt vanuit de preventieraad dat je niet overal een AED moet plaatsen zonder dat 

mensen effectief een EHBO opleiding hebben gevolgde rond def ibrilleren. Vanuit gemeente en ocmw Zoersel 

herbekijken we momenteel wel het EHBO en AED beleid en wordt er voorgesteld om niet voor iedere 

deelgemeente zomaar een toestel aan te kopen. Echter bekijken we op deze moment of we voor bestaande AED 

toestellen, aanwezig in de gemeente, aangekocht door bijvoorbeeld organisaties of vereniging of deze openbaar 

gesteld kunnen worden.  
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Recent werd vanuit Vlaanderen echter een groepsaankoop opengesteld voor sportclubs. Deze zullen we vanuit 

de gemeente mee kenbaar maken. Daarnaast zullen bijvoorbeeld vanaf seizoen 2023-2024 alle voetbalclubs 

verplicht een AED toestel moeten aankopen.  

Wat wordt er voorgesteld: Gemeente en ocmw Zoersel koopt zelf geen toestellen aan, maar maakt een 

toelagereglement op waarin staat dat wanneer organisaties/verenigingen hun toestellen openbaar maken dat 

vanuit gemeente en ocmw Zoersel de buitenkast zal gesubsidieerd worden en daarnaast ook het jaarlijks 

onderhoudscontract.  

We vragen daarom graag advies aan de welzijns- en gezondheidsraad om een voorstel te kunnen uitwerken 

tegen de gemeenteraad van maart 2023.  

 

Vanuit de welzijns- en gezondheidsraad wordt een gunstig advies gegeven. Het is een goed voorstel dat zorgt 

voor een grotere spreiding in de gemeente. Van belang is echter wel om deze toestellen voldoende kenbaar te 

maken. Dat kan door verenigingen en organisaties via mailing op de hoogte te brengen, door algemene 

communicatie zoals nieuwsbrief/persbericht en sociale media. Vervolgens kan er ook een filmpje worden 

gemaakt om op de website te plaatsen om aan te geven hoe een AED werkt.  

 

PUNT 5. GEZONDHEID & PREVENTIE   

5.1 Gele doos | voorlopige evaluatie  

Vanaf 28 november tot eind december konden 80+ers hun gele doos afhalen bij de 80+ers. Ondertussen zijn er 

nog steeds 80+ers die hun gele doos afhalen. Op 23 februari evalueren we de actie in samenspraak met de 

verschillende gemeenten. 

Vanuit Zoersel bevragen we op deze moment al de apothekers uit onze regio.  

 

Hieruit komen momenteel volgende zaken:  

- Samenwerking verliep vlot, correspondentie was duidelijk.  

- In de toekomst bereid om de gele dozen nog verder te verdelen. 

- Niet voor iedere 80+er duidelijk dat het gaat om 1 gele doos per gezin.  

- huisartsen beter informeren over het initiatief | veel mensen gaan langs bij hun huisarts om de 

formulieren in te vullen. 

- Vraag naar verdere uitrol voor 75+ers en/of uitrol naar chronische zieken.  

 

Voorlopige cijfers:  

 

 

Vragen vanuit de seniorenraad:  
- Inschakelen van Samana Vrijwilligers die een deel van de groep mensen thuis regelmatig bezoekt.  

- Inschakelen van poetsdiensten of thuiszorg  

- Documenten van gele doos overlopen  
o Kopie van identiteitskaart is moeilijk te maken. Vraag of dit bijvoorbeeld ook kan via 

apotheker, maar dat is niet mogelijk.  

o Zorgplanning: niet specifiek op papier zetten, maar wel in gele doos info stoppen zodat ze dit 
bijvoorbeeld volgende bezoek met hun arts kunnen bespreken. 

info  Aantal  

afgehaald 525 

brief teruggekomen 4 

extra dozen afgehaald  1 

verblijven in WZC 3 

(leeg) 488 

Totaal verstuurde brieven 1021 
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- Hoe inspelen op doelgroep die aangeeft geen brief te hebben gekregen. 

Voorstel vanuit welzijns- en gezondheidsraad  

- Niet voor iedereen duidelijk dat de doos in de ijskast geplaatst moet worden. Misschien kan er nog een 

sticker op de doos met als info: in de ijskast plaatsen 

- Sticker voor aan de binnenkant van de deur te hangen is ook onvoldoende duidelijk. Misschien kan er 
een filmpje gemaakt worden om deze info meer kenbaar te maken.  

- Wanneer er rond wordt gegaan voor de wij weten elkaar wonen actie kan er misschien door de 

vrijwilligers gevraagd worden of ze hebben gehoord van de gele doos.  
- Beter communicatie naar apothekers en huisartsen / andere professionals is van belang  

- Medicatielijst; voldoende herhalen dat ze deze regelmatig moeten updaten  

- Idee om niet alle papieren bij te houden, maar te vragen aan de apothekers om een code aan te maken 

in hun systeem zodat er later kan gezien worden hoeveel gele dozen effectief zijn meegegeven.  

5.2 Dementievriendelijke gemeente  

De kans dat iemand dementie krijgt blijft steeds toenemen. Het is daarom van belang om hier mee  op in te zetten. 

In het verleden werd er reeds samen gezeten met de verschillende woonzorgcentra, de Alzheimer Liga en 

Dwaallicht. Er werd toen aangegeven om op volgende punten in te zetten:  

- Taboe wegwerken  

- Noden bevragen bij mantelzorgers en personen m et dementie  

- Nieuwe vermissingsfiches verspreiden – kunnen gedownload worden op onze website en werd over 

geïnformeerd bij de gele doos.  

- Informeren van de burger en handelaars 

 

Vanuit de woonzorgcentra werd er ondertussen opnieuw samen gezeten rond dementie. Hun doel is om vanuit 

de verschillende woonzorgcentra samen te werken rond dementie.  

 

Hoe verdere aanpak: Samen met de seniorenconsulent en Johan Desmedt verder bekijken hoe  we gaan 

samenwerken rond dementie. 

Vanuit de welzijns- en gezondheidsraad wordt aangegeven dat zorgvolmacht een belangrijk onderwerp is om te 

herhalen. Er kan bijvoorbeeld ook eens een infosessie worden gegeven bij de seniorenraad waarin het verschil 

tussen een zorgvolmacht aanvragen bij notaris en het zelf doen uitgelegd wordt.  

 

5.3 voorjaarsactie ‘Bewegen’  

Op 30 maart trachten we onze twee voetgangerscirkels aan WZC de Buurt en Halmolen klaar te hebben. Het 

is tevens ook de aftrap van een voorjaar dat in teken staat van bewegen. 

 

Voetgangerscirkels::  

Een voetgangerscirkel is een aaneengesloten wandelroute die voetgangers in staat stellen om zelfstandig 

en op eigen tempo hun doel stappend te bereiken (al dan niet met hulpmiddelen). Op deze wandelroutes 

worden trottoirs geëf fend, af ritjes gemaakt, oversteekplaatsen gerealiseerd, obstakels op de trottoirs 

opgeruimd en rustpunten aangelegd. Voetgangerscirkels verbinden belangrijke voorzieningen met elkaar. 

Er is duidelijke bewegwijzering en voldoende verlichting. 

 

Samen met bewoners van De Buurt en Halmolen organiseerde we een knelpuntenwandeling om te kijken welke 

zaken gerealiseerd moeten worden tegen 30 maart. 

 

Nieuwe bewegen op verwijzing coach:  

Bewegen Op Verwijzing is een Vlaams project dat mensen met een gezondheidsrisico helpt op weg naar een 

actiever leven via professionele coaching en een beweegplan op maat. 
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Zoersel heeft sinds 1 januari een nieuwe bewegen op verwijzingscoach. Sophie De Grootte zal in de Regio 

Zoersel en Zandhoven te werk gaan.  

 

10.000 stappen: 

Ook dit jaar gaan we aan de slag met 10.000 stappen. De focus ligt dit jaar op gezonde mobiliteit en STOP 

principe. We trachten wandelingen te voorzien gericht naar de burger. Maar ook intern naar het personeel een 

actie op te zetten. Op maandag lunchwandelingen om kwart voor 1.  

 

Verder zet 10.000 stappen dit jaar in op voetgangerscirkels, trage wegen en deelmobiliteit. Zaken waarbij we 

vanuit de gemeente reeds mee bezig zijn.  

 

Valpreventie: 

Celine bekijkt samen met Malle of we in het voorjaar nog iets kunnen organiseren rond valpreventie. De 

seniorenraad zal namelijk ook tijdens de week van de valpreventie het toneelstuk trap niet in de val laten komen.  

 

PUNT 6. MINDERVALIDENPARKING IN DORPSKERNEN    

De dienst mobiliteit bekijken de verschillende mindervalidenparkings in de dorpskernen. Ze stellen de vraag 

aan de welzijns- en gezondheidsraad naar hun voorstellen en hun inspraak op de voorstellen die 

momenteel vanuit het college en de dienst mobiliteit worden voorgesteld. Momenteel is het voorstel om 3 

mindervalidenparkings bij creëren. 

 

Aanvullingen vanuit welzijns- en gezondheidsraad in het blauw.  

 

Waar zijn er aanwezig? 

• Sint Antonius 
o Sint-Teunisplein ter hoogte van Antoontje 

o Aldi, Colruyt, Lidl, Delhaize = privéparking  

o Parking aan bibliotheek Sint-Antonius, ter hoogte van Handelslei 47 

o Parking Kerk  

• Halle  

o Parking aan kerk, Halle-Dorp 34 

o Parking achter bibliotheek Halle, Halle-Dorp 67 
o Parking rondom gemeentelijke basisschool Pierenbos (3 plaatsen) 

• Zoersel  

o Dorpsplein Zoersel (2 plaatsen) 
o Bibliotheek Zoersel  

o Parking Kerkstraat thv gemeentelijke basisschool De Kiekeboes 

o Parking Mie-manstraat thv gemeentelijke basisschool De Kiekeboes 

o Parking aan kerkhof 

Voorstel bij te plaatsen: 

• Sint Antonius  
o Ook op de parking bij K.F.C Antonia zou er een mindervalidenparking gecreëerd moeten 

worden ter hoogte van de toekomstige nieuwe inkom. Dit kunnen we best in een trek 

meenemen. 

• Halle  

o Sint – Martinusstraat aan de hoek met Halle – Dorp  

Voorstellen zijn ook nog steeds mogelijk, graag tegen einde van februari voorstellen doorgeven aan 

mobiliteit@zoersel.be  

mailto:mobiliteit@zoersel.be
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Hierbij aansluitend wordt aangehaald:  
Post aan Sint-Antonius is een belangrijk punt dat moet bekeken worden. Het is blijkt een moeilijk gegeven 

om hier te kunnen parkeren. Misschien kan er een gesprek met B-post aangegaan worden om eens te 
kijken of er via de achterstraat binnen kan gegaan worden? 

PUNT 7. PROJECT ZORGZAME BUURTEN - STAVAZA   

Vorig jaar startte we met het project zorgzame buurten in deelgemeente Zoersel. Ondertussen tracht Johan 

verschillende zaken op te starten of linken te maken met de werkingen die aanwezig zijn in de deelgemeente 

zowel vanuit gemeente Zoersel als andere.  

 

Hierbij enkele acties:  

- We vertrokken vanuit een onderzoek in deelgemeente Zoersel  

- Op 25 Juni zal het tweede buurtfeest doorgaan aan Ter Smisse.  

- Het uitwerken van antennepunten of buurtambassadeurs  

- Specifieke publicatie voor deelgemeente Zoersel rond zorgzame buurten  

- Aanleg van het Smissepleintje 

- Bekijken om het Buurthuis ter smisse op dinsdagvoormiddag te voorzien als vrije inloop 

- Donderdag organiseert Johan een rust roest  

- Donderdagmiddag kan er gegeten worden in WZC de Buurt 

- Op 31 december werd er vanuit het buurthuis voor de nieuwjaarzangers een cadeautje voorzien en 

konden de mensen rondgeleid worden in het buurthuis. 

 

PUNT 8. MANTELZORG EN CHRONISCHE ZIEKEN    

Gemeente & ocmw Zoersel vindt het belangrijk mantelzorgers te ondersteuning. Zonder mantelzorg zou 

het leven van heel wat zorgbehoevenden een stuk moeilijker zijn. Dit jaar zullen we opnieuw een aanbod 

brengen naar onze mantelzorgers. 

 

Infocafés mantelzorg 

In samenwerking met Samana organiseren we opnieuw dit voorjaar twee infocafés. Op maandag 24  april 

gaat de infosessie verbindend communiceren voor mantelzorgers door en op maandag 12 juni staat de 

infosessie van hartcoherentie gepland. Meer informatie kunt u terugvinden in bijlage. 

 

Dwaallicht 

Dwaallicht wil dementie bespreekbaar maken om zo de zorgen van alle betrokkenen lichter te maken. Ze 

organiseren daarom ieder jaar 4 praatcafés. U kunt hun aanbod terugvinden via deze link: 

https://dwaallicht.be/index.php/sample-page/ 

 

Dag van de mantelzorger  

Noteer alvast 23 juni 2023 in uw agenda. Op 23 juni is het namelijk de dag van de mantelzorger. Een dag 

om stil te staan bij de onzichtbare en onmisbare krachten van de zorg, waar we uw waarde als mantelzorger 

in de verf  wensen te zetten. De uitnodiging en programma ontvangt u op nog op een later moment.  

 

Aanbod naar chronisch zieken 

Celine bekijkt met gemeente Malle of we ook een aanbod gericht naar chronisch zieken moeten uitwerken. In 

Malle is er namelijk een praatgroep voor chronische zieken. Celine bekijkt of bijvoorbeeld Zoerselaars hier ook 

gebruik van kunnen maken.  

 

https://dwaallicht.be/index.php/sample-page/
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PUNT 9. NIEUWE REGLEMENT Z|PAS   

Vanuit de gemeente hebben we reeds enkele jaren onze Z|pas (Zoerselse kansenpas). De voorwaarden voor 

het ontvangen van deze Z|pas zijn dezelfde gebleven.  

 

In het najaar van 2022 werd een bevraging georganiseerd bij alle verenigingen rond gebruik van de Z|pas. Op 

basis daarvan werd het reglement met betrekking tot de Z|pas en het Z|label vernieuwd in december 2022. De 

grootste aanpassing is dat tot nu toe de verenigingen zelf alle kortingen voor eigen rekening  namen.  

Gemeente & ocmw ondersteunt voortaan wel de erkende Zoerselse verenigingen met een Z|label die een korting 

van minstens 50% geven op het lidgeld. De vereniging kan namelijk de helft van de korting op het lidgeld 

terugvragen aan het ocmw. 

 

De vraag wordt gesteld of mensen voldoende op de hoogte worden gebracht of ze recht hebben op deze Z|pas. 

We trachten dit te doen vanuit de sociale dienst en we herbekijken momenteel ook onze sensibilisatiematerialen 

rond de Z|pas.  

 

VARIA 

Seniorenreizen | Vanuit de welzijnsschakels wordt de vraag gesteld waarom de seniorenreizen niet meer 

doorgaan. Els licht toe er enkel daguitstappen georganiseerd worden die een cultureel of informatief karakter 

hebben. De laatste seniorenreis was gepland vlak voor corona maar omwille van de uitbraak toen is deze niet 

meer doorgegaan.   

 

Voorstellen voor volgende agenda:  

- Digidak en digibanken  

- Toelichting Zorgzame buurten  

 

VOLGENDE VERGADERING 

Op 11/05/2023 om 20 uur in de raadszaal, administratief centrum, handelslei 167, 2980 Zoersel.  


